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خبـر تولید قطعه موسیقی ویژه ایام الله دهه فجر در صداوسیمای فارس

سرود  و  موسیقی  شعر،  واحد  در  فجر  دهه  الله  ایام  ویژه  رسیدیم”  دریا  به  و  شدیم  “جاری  موسیقی  قطعه 
صداوسیمای فارس تولید شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی صداوسیمای فارس، این قطعه موسیقی با مضمونی عاشقانه 
با  فجر  دهه  الله  ایام  با  همزمان  است  قرار  و  شده  تولید  ثانیه   ۳۶ و  دقیقه   ۳ مدت  به  پاپ  ساختار  در 

تصویرگذاری روی آن در قالب نماهنگ از شبکه های سراسری و استانی پخش شود.
شعر قطعه موسیقی “جاری شدیم و به دریا رسیدیم” با شعر هاشم کرونی، همخوانی لیلا رییسی، آهنگسازی 

و تنظیم صادق بهرام پور و صدابرداری آرش صدر و نظارت علیرضا اوجی تولید شده است.

 سازمان صنعت، معدن و تجارت استان فارس 
»سازمان برگزیده و فعال«

در سطح کشور شد

با حکم شهردار شیراز؛ 

حمید کشتکار  سرپرست سازمان سیما، 
منظر و فضای سبز شهری شد

مدیر توسعه بازرگانی سازمان جهاد کشاورزی استان فارس

 خبر داد؛ 

 انجام فرآیند تعیین قیمت گوشت 
بر اساس قیمت تولیدکننده و دام زنده 

در روزهای آتی 

رئیس کل دادگستری استان فارس:

کیفرخواست 7 متهم امنیتی در شیراز صادر شد

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس:

مکانی شایسته برای ارائه تولیدات اهالی 
فرهنگ و هنر فراهم شود

استاندار فارس:

استاندار فارس در جلسه شورای راهبردی مدرسه حکمرانی استان، با 
اشاره به فعالیت های زیربنایی و زیرساختی انجام شده، تصریح کرد: 
اقدامات و فعالیت های عمرانی در صورتی به مقصود مطلوب خواهد 

رسید که نسبت به تربیت نیروی تراز انقلاب اسلامی تلاش کنیم.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور 
شورای  جلسه  در  ایمانیه  محمدهادی  فارس،   استانداری  بین الملل 
وظیفه  رسالت  بزرگترین  فارس،  استان  حکمرانی  مدرسه  راهبری 
مسئولین را جانشین پروری و تربیت مدیرِ تراز انقلاب اسلامی عنوان 
کرد و گفت: آنچه از عهده و اختیار ما برمی آید، خالصانه و با نیت 
اصلاح فرآیندهای اداری و اجرایی انجام دهیم؛ چراکه باعث ارتقای 

نظام اسلامی خواهد شد.
استاندار فارس خواستار تأمین نیازهای سخت افزاری مربوط به مدرسه 
حکمرانی توسط سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان شد و افزود: 
این مدرسه همزمان که برای تربیت مدیران تراز جمهوری اسلامی 
باشد؛  برنامه داشته  نیز  تلاش می کند، می بایست برای مدیران فعلی 
ندارند؛  قرار  سطح  یک  در  مسئولین  و  فرمانداران  مدیران،  طبیعتاً 
قالب دوره های  به رفع آن در  نسبت  نقاط ضعف آنان  با شناسایی 

آموزشی کاربردی اقدام کنید.
 ایمانیه به ارتقای جایگاه افراد باانگیزه موجود در بدنه دستگاه های 

اجرایی تأکید کرد و اظهار داشت: افرادی هم خارج از سیستم های 
اداری وجود دارند که از ظرفیت و پتانسیل بالایی برخوردار هستند؛ 
جذب  آزمون  و  ارزیابی  آموزش،  شناسایی،  از  پس  می بایست  لذا 
دستگاه های اجرایی شوند تا شاهد جهش بیش از پیش دستگاه ها و 

سازمان ها باشیم.
و  زیربنایی  فعالیت های  به  اشاره  با  فارس  در  دولت  عالی  نماینده 
زیرساختی انجام شده، تصریح کرد: اقدامات و فعالیت های عمرانی در 
صورتی به مقصود مطلوب خواهد رسید که نسبت به تربیت نیروی 

تراز انقلاب اسلامی تلاش کنیم.

رئیس شورای استان فارس مطرح کرد؛

 رئیس شورای اسلامی استان فارس عنوان کرد: عمده فعالیت هایی 
که در شورای استان انجام می شود، جنبه نظارتی و کنترل دارد.

اسلامی  روابط عمومی شورای  از  نقل  به  طلوع  به گزارش روزنامه 
بیان  با  شورا  این  جلسه  یازدهمین  در  حسینی  ابراهیم  شیراز  شهر 
اینکه در این نشست دستور کارهای متعدد با کمیسیون های مختلف 
برگزار می شود، افزود: در حوزه فرهنگی یک کمیته خاص بانوان 
پیشنهاد شده است تا بتوان مسائل و مشکلات و برنامه های مرتبط با 

بانوان را پیگیری نماید.
حسینی با بیان اینکه اهمیت نظارت بر گزارش عملکرد مالی می تواند 
وضعیت بهتری را از حال و آینده به ارائه دهد، گفت: ارائه گزارش 
بودجه  و  برنامه  کمیسیون  در  استان  شورای  گذشته  یکسال  مالی 
بررسی می شود، اضافه کرد: حسب وظیفه قانونی که داریم امید است 

این گزارش مصوب شود.
نحوه بازدید از شهرستان ها، نحوه تشویق افرادی که فعالیت خوبی 
دارند و یا اعلام تذکر به افرادی که فعالیت موثری نداشتند، از جمله 
و گفت:  پرداخت  آن  به  استان  شورای  رئیس  بود که  موضوعاتی 
بررسی مقدمات بودجه سال 1402 و نحوه بازدید و بازرسی و مسائل 
 ۳5 ماده  قانونی  ظرفیت  از  چه صورت  به  که  شهرستان ها  ارزیابی 

استفاده می کنند از دیگر موضوعات قابل بررسی و پیگیری است.

رئیس شورای اسلامی استان با بیان اینکه یکی از اقدامات ما در این 
قانونی  ظرفیت های  با  استان  شورای  اعضای  که  است  این  جلسات 
اعضای  و کاری که  ساز  خاطرنشان کرد:  شوند،  آشنا  بیشتر  خود 
اعلام  مسئولین  به  را  تذکرات خود  می توانند  استان چگونه  شورای 
حال  در  کمیسیون  در  بدهند  تذکر  و  کنند  سؤال  چگونه  و  کنند 

بررسی است و در صحن به تصویب می رسد.
به گفته حسینی این جلسات به صورت عادی هر 45 روز یکبار به 
استان در یک  اعضای شوراهای  تا  برگزار می شود  قانونی  صورت 
را  خود  انتخابیه  حوزه های  مشکلات  و  مسائل  بتوانند  گردهمایی 

بررسی کنند و از ظرفیت این شورا در بحث نظارت اقدام نمایند.

پزشکی  علوم  دانشگاه  دارو  و  غذا  معاون  ایرنا،  خبرنگار  گزارش 
ارتقا  در  سالم  نان  مصرف  »اهمیت  موضوع  با  جلسه ای  در  شیراز 
اظهار کرد: در  فارس«  استان  نان سالم در  توزیع  سلامت جامعه و 
حوزه معاونت غذا و دارو مدیریت ها و بخش های مختلفی مشغول به 
کار هستند و شبانه روز فعالیت می کنند اما با توجه به حساسیتی که 
در جامعه جهانی در حوزه داروجود دارد انرژی و توجهات معطوف 
به حوزه دارو درمان می شود در صورتی که اگر به مقوله مواد غذایی 
توجه بیشتری شود به طبع درگیری کمتری با حوزه درمان و دارو 
داریم؛ لذا تمام تلاش خود را به کار گرفتیم تا این رسالت را دنبال 

کنیم.
به  و  تأکید  کامل  نان  پروژه  اجرای  بر ضرورت  راعی  محمدجواد 
پیشبرد  برای  اطلاع رسانی  و  تحقیقات  عرصه  در  رسانه  مهم  نقش 
پروژه نان اشاره کرد و گفت: استاندار فارس توجه ویژه ای به این 
مقوله داشتند و همکاری و تعامل خوبی جهت پیشبرد این پروژه بین 

دستگاه های مختلف شکل گرفته است.
راعی اضافه کرد: بدون شک نان کامل به بهبود و حفظ تندرستی 
مردم جامعه کمک شایانی می کند و امیدواریم بتوانیم در این مسیر 

مثمرثمر واقع شویم.
نظارتبرواحدهاینانواییعرضهکنندهنانکامل

نیز در خصوص  فارس  استان  غله  مدیرعامل شرکت  مهدی جمالی 
طرح پخت نان کامل در شیراز اظهار کرد: در تمام ادوار به طرح 
پخت نان کامل پرداخته شده و در طول این سال ها تلاش شده تا به 
سمت پخت نان کامل حرکت کنیم؛ اگر مروری بر گذشته داشته 
مشکلاتی  اما  گرفته  صورت  زمینه  این  در  بسیاری  اقدامات  باشیم 
باعث شد که این طرح به موفقیت نرسد و نتوانیم در این حوزه اقدام 

موثری انجام دهیم.
مدیرعامل شرکت غله استان فارس ادامه داد: جلساتی برای شناسایی 
چالش های پیش روی عدم اجرای این طرح و آسیب شناسی در این 

زمینه برگزار شده است.
گفت:  و  دانست  کامل  آرد  تولید  بحث  را  چالش ها  از  یکی  وی 
درصدد بودیم آرد کامل را توسط کارخانجات فعال تهیه و در اختیار 
این  به  نسبت  نانوایی  واحدهای  اما  بدهیم.  قرار  نانوایی  واحدهای 
هفت  آرد  داشتیم  قصد  ما  مثال  عنوان  به  بودند.  معترض  موضوع 
درصد را در اختیار واحدهای سنگک بگذاریم. این درحالی بود که 
پایانی  مراحل  در  باید  می شد؛  تولید  انتهای خط  در  آرد 12 درصد 
5 درصد سبوس به آرد اضافه می شد؛ این آرد زمانی که در اختیار 
واحدهای نانوایی قرار می گرفت، افراد فعال در این عرصه نسبت به 
این آرد معترض می شدند زیرا آنها این آرد را ناهمگن می دانستند و 
می توان گفت این از عمده ترین مشکلات ما در اجرای این طرح بود.
جمالی بیان کرد: بدین ترتیب به این نتیجه رسیدیم که با خط تولید 
آرد فعلی کارخانجات آرد نمی توانیم آرد کامل و مناسب طبخ در 

مکلف  آرد  کارخانجات  از  یکی  لذا  کنیم.  تولید  نانوایی  واحدهای 
در  کنونی  تولیدی  آرد  از  مجزا  را  کامل  آرد  تولید  خط  یک  شد 

کارخانجات راه اندازی کند.
وی انتخاب واحدهای نانوایی به عنوان عرضه کننده نان کامل را از 
قلمداد کرد و  این طرح در سالهای گذشته  اجرای  دیگر مشکلات 
گفت: در مرحله ابتدایی حدود ۶۷ واحد انتخاب کردیم. فاکتورها و 
شاخص های سختگیرانه در آن جلسه گذاشته شد و در این شاخص ها 
علاقه مندی، متعهد بودن و متخصص بودن نانوا برای اجرای این طرح 
بر کارگران  نانوا  تسلط کامل  مثال  عنوان  به  داده شد.  قرار  مدنظر 
از مهمترین شاخص های ما  بالا  از تخصص  مجموعه و برخورداری 

محسوب می شد.
 4۷ به  تا  کردیم  گسترده تر  را  شاخص ها  این  کرد:  اضافه  جمالی 
واحد نانوایی رسیدیم و درنهایت تعداد واحدهای نانوایی به 1۷ واحد 

تعدیل شدند.
او افزود: می بایست یک جامعه آماری کوچکی را انتخاب کنیم تا 
با دستگاه های ذیربط بتوانیم بر این جامعه کوچک نظارت و آن را 
که  نماند  ناگفته  شویم.  نزدیک  هدفمان  به  که  برسانیم  نقطه ای  به 
پیگیری ها و حمایت های مجدانه استاندار فارس باعث شد این طرح 

مجدداً آغاز شود.
وی با بیان اینکه کنترل و نظارت بر واحدهای نانوایی مشخص شده 
نان  مانند  کامل  نان  پخت  گفت:  است،  گرفته  قرار  دستورکار  در 

معمولی نیست. پخت این نان دشوارتر از نان معمولی است.
برای  کامل  نان  از  استفاده  فرهنگ سازی  اینکه  به  اشاره  با  جمالی 
مردم جامعه از دیگر چالش هایی است که با آن مواجه بوده و هستیم، 
گفت: برخی مردم به دلیل تیره بودن رنگ نان کامل از این نوع نان 
استقبال نمی کردند. ممکن است مردم هنوز طرز فکر گذشته را داشته 
باشند و با آن نوع نگرش به نانوایی مراجعه کنند؛ این در حالیست 
که مردم باید بدانند نانی که رنگش تیره است ارزش بالاتری نسبت 

به نان سفید دارد.
برای شناخت و آگاهی  مؤثری  نقش  اینکه رسانه  به  اعتقاد  با  وی 
مردم نسبت به مزایای این نان دارد، گفت: یک نوبت پخت را به 
پخت های سه گانه نانوایی اضافه کردیم و قرار شد بنری بر روی 
شیشه نانوایی ها برای آگاهی مردم از مزایای مصرف نان کامل نصب 

شود
یکتغییرکوچکدرکیفیتنانتغییربزرگیدرسلامتجامعه

ایجادمیکند
سیاوش باباجعفری رئیس دانشکده تغذیه و علوم غذایی دانشگاه علوم 
پزشکی شیراز هم اظهار کرد: حدود ۳0 تا 40 درصد انرژی روزانه 
افراد از غلات به دست می آید که نان عمده این غلات است. یک 
تغییر کوچک در کیفیت نان تغییر بزرگی در سلامت جامعه ایجاد 

می کند.


